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* Nederlanders overleden aan * Familie en vrienden getroffenen e Algemeen publiek

Covid-19 * FNV Zorg & Welzijn, NU'91 en V&VN eo Politici

* Nederlanders ziek door Covid-19  e IG) e Fitnessbranche

* Mannen met bloedstolsels na * SER * KNVB

AstraZeneca-vaccinatie * KBO-PCOB

Samenvatting en karakterisering van de berichtgeving
* Media benadrukken de positieve boodschap van de persconferentie waar het kabinet volgens het AD ‘na maanden van

voorzichtigheid een roze bril opzet’. Volgens de krant is vooral de gedachte achter de boodschap veranderd nu er wordt

gekeken naar wat wél kan. Ook Trouw ziet dat het kabinet ‘veel optimistischer’ is dan enkele weken geleden, ondanks

dat de ziekenhuizen nog altijd operaties uitstellen en het aantal besmettingen in Nederland tot de hoogste van Europa

behoort. De journaals en de ochtendkranten benadrukken dan ook dat er aan de aangekondigde versoepelingen wel

‘de nodige voorwaarden zitten’ (De Telegraaf) en dat voor alle versoepelingen geldt dat er op de ‘pauzeknop’ kan

worden gedrukt, of de toevoeging van een ‘veiligheidsklep’ (FD). Maar, zo stelt het AD, was dit het ‘spaarzame vleugje

mineur’ in wat vooral een ‘goednieuwsshow’ was.

* De fitnessbranche lijkt het daarmee eens te zijn. Onder andere NL Actief-directeur Ronald Wouters zegt dat de

heropening van sportscholen ‘perspectief biedt’ aan de fitnessbranche. De KNVB reageert echter cynisch op de

versoepelingen en vraagt ‘hoe het trainingspartijtje eruit gaat zien’ nu volwassen straks weer in teamverband mogen

trainen, maar mensen van 27 jaar en ouder afstand moeten houden.

* Aan tafel bij talkshow Beau vertelt huisarts in opleiding Bernard Leenstra gisteravond over www.prullenbakvaccins.nl.

Volgens Leenstra bestaat de kans dat meer mensen komen opdagen voor de overgebleven vaccins dan dat er

beschikbaar zijn. Hij noemt dit vervelend, “maar wat nog vervelender is, is dat die vaccins anders in de prullenbak
terechtkomen.” Verder geeft hij aan ‘lichtelijk geirriteerd’ te zijn over de opmerking van minister De Jonge dat

huisartsen secuur moeten prikken. “We doen, ondanks alle wijzigingen, ons best”, reageert Leenstra.

*  NVIC-voorzitter Diederik Gommers ziet steeds meer uitval onder ziekenhuismedewerkers “... en dat gaat ten koste van

de kwaliteit van zorg. Mensen beginnen fouten te maken die ze anders niet maken”, aldus Gommers. De IG) merkt ook

op dat er onder artsen en verpleegkundigen “een breed gedeeld gevoel van falen” ontstaat, omdat niet alle patiénten
meer de zorg krijgen die zij verdienen. De IG) waarschuwt dat de hoge uitval van overbelast ziekenhuispersoneel “een

bedreiging voor de kwaliteit en continuiteit van zorg” vormt, daarom is aandacht voor de “duurzame inzetbaarheid”

van zorgverleners van groot belang. Aanvullend adviseert de SER het kabinet dat zorgmedewerkers vrijer moeten

kunnen werken, meer kansen moeten krijgen om door te groeien en beter moeten worden betaald.

+ De beloning komt ook terug in de reactie op het nieuws over de zorgbonus die over alle medewerkers wordt verdeeld.

NOS benadrukt de ‘onderlinge solidariteit’ waarvoor het kabinet gekozen heeft. RTL Nieuws meldt daarentegen dat het

kabinet een bonus van 500 euro voor alle zorgmedewerkers ‘te duur’ vindt. Reacties uit het veld zijn kritisch. FNV Zorg
& Welzijn, NU’91 en V&VN zijn ‘niet te spreken’ over de bonus en vinden dat er structurele veranderingen nodig zijn.

PvdA-fractievoorzitter Lilianne Ploumen noemt de verdeling ‘schandalig’ en benadrukt vooral dat de bonus is

'gehalveerd' en niet dat meer zorgmedewerkers een bonus zullen ontvangen.
* KBO-PCOB pleit voor extra ventilatiechecks of een ventilatie (corona)keurmerk in openbare binnenruimten. “..de

overheid [moet] met een plan komen hoe ventilatie duurzaam kan worden verbeterd in alle openbaar toegankelijke

instellingen, zoals buurthuizen. Dan kunnen we vlot van stap twee naar drie”, aldus directeur Marcel Sturkenboom.

SISOS (Slachtoffers — Identiteiten — Schade — Oorzaken — Scenario’s)

ex

Informatiebehoefte

* Llareb heeft drie meldingen ontvangen van mannen met bloedstolsels (trombose) in combinatie met een laag aantal

bloedplaatjes na een prik met het AstraZeneca-vaccin.

*  Onderzoekers van het Amsterdam UMC publiceren dinsdag in Science Translational Medicine hun onderzoek dat

uitwijst hoe het komt dat de een heel erg ziek wordt van het coronavirus en de ander niet. Patiénten die erg ziek worden,

blijken veel afwijkende antistoffen te produceren, die een schadelijke ontstekingsreactie opwekken. Immunoloog
Jeroen van Dunnen zegt: “Deze patiénten maken niet alleen heel veel antistoffen aan, maar ook antistoffen met een

andere structuur.” De onderzoekers denken bovendien dat een bestaand medicijn (medicatie gebruikt bij auto-

immuunziekten) helpt voor patiénten die zwaar door het virus worden getroffen. De onderzoekers zijn al bezig met een

vervolgonderzoek met het medicijn in veertig ziekenhuizen in Europa.
*  Hoogleraar vaccinologie Anke Huckriede (Rijksuniversiteit Groningen) zegt dat de ernstige, maar zeldzame

bijwerkingen van het AstraZeneca-vaccin die eerder alleen door vrouwen werden gemeld, mogelijk komt doordat

voornamelijk zorgmedewerkers met het vaccin werden ingeént. Het merendeel van de zorgmedewerkers is vrouw, dus

dat gaf een vertekend beeld, stelt Huckriede.
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* De Volkskrant stelt de vraag of het een goed idee is om kinderen te vaccineren en of het nodig is?

* Via de social mediakanalen van VWS vragen mensen die normaal de griepprik krijgen zich af wanneer ze een uitnodiging

krijgen en of ze ook zonder uitnodiging een afspraak kunnen maken.

Waar
baar

gedrag (schadebep
*  Vandaag wordt Giro555 geopend voor een nationale actie om corona te bestrijden in arme, kwetsbare landen. “Ofje in

Afrika, Europa of Azié woont: het is pas veilig wanneer iedereen gevaccineerd is”, zegt actievoorzitter Suzanne Laszlo.

e Uber gaat in samenwerking met Het Rode Kruis ervoor zorgen dat iedereen die dat wil, gratis (voor mensen uit

kwetsbare groepen) of met een korting van 25% (voor de rest) naar de vaccinatielocatie vervoerd wordt.

Betekenisgeving

KBO-PCOB pleit voor extra ventilatiechecks of een ventilatie (corona)keurmerk in openbare binnenruimten. Volgens de

ouderenorganisatie ligt een groot deel van het verenigingsleven, ook dat van senioren, stil. Een van de redenen hiervoor

is dat binnenruimten op dit moment niet als veilig genoeg worden gezien. “... waar onze achterban naar uitkijkt, is om

in gezamenlijkheid weer bijeenkomsten te kunnen organiseren. Om dat mogelijk te maken, moet de overheid met een

plan komen hoe ventilatie duurzaam kan worden verbeterd in alle openbaar toegankelijke instellingen, zoals

buurthuizen. Dan kunnen we vlot van stap twee naar drie”, aldus directeur Marcel Sturkenboom.

e De Surinaamse minister van
dheid

Amar verklaart tegenover de Volkskrant dat het land na twee

weken nog geen antwoord van Nederland heeft gehad op het verzoek om hulp. “We hebben Nederland een brief

gestuurd”, aldus Ramadhin. “De relatie tussen onze landen is weer helemaal hersteld en van onze kant is er veel

vertrouwen. lk wacht het antwoord geduldig af, maar de situatie is zorgelijk.”
Vaccinatie

*  Huisarts in opleiding Bernard Leenstra vertelt aan tafel bij talkshow Beau over www.prullenbakvaccins.nl. Volgens
Leenstra bestaat de kans dat meer mensen komen opdagen voor de overgebleven vaccins dan dat er beschikbaar zijn.

Volgens Leenstra is dit vervelend, “maar wat nog vervelender is, is dat die vaccins anders in de prullenbak
terechtkomen.” Leenstra stelt verder dat de opmerking van minister De Jonge -dat vaccinmakelaars van het RIVM de

overgebleven vaccins kunnen verdelen- ‘niet klopt’. Zo kunnen zij enkel onaangebroken flacons terugnemen. Verder

geeft hij aan ‘lichtelijk geirriteerd’ te zijn over de opmerking van minister De Jonge dat huisartsen secuur moeten

prikken. “We doen, ondanks alle wijzigingen, ons best”, reageert Leenstra.

* De ANBO wil dat alle zestigers moeten worden uitgenodigd voor vaccinatie. De bond vindt het onbegrijpelijk dat jongere

mensen met een medische indicatie nu voorrang krijgen boven sommige ouderen.

* In het AD een kritisch artikel over de vaccinatiestrategie. Een 61-jarige onderneemster uit Dordrecht die geinterviewd

wordt, heeft nog geen uitnodiging voor haar AstraZeneca-vaccinatie van de huisarts gehad, terwijl veel 60- en 59-jarigen
“al lang en breed” zijn ingeént met het Pfizer-vaccin door de GGD. “Hoe is dat te rijmen met de strategie om ouderen,
die het meeste risico lopen te overlijden aan corona, eerst te beschermen?”, vraag het AD. Daarnaast durft de

onderneemster geen AstraZeneca-vaccin te halen omdat ze bang is op tromboseachtige bijwerking, want in haar familie

komen stollingsziekten veel voor. Ook via de social mediakanalen van minister De Jonge geeft een groep aan dat ze,

vanwege hun medische geschiedenis van hun huisarts het advies hebben gekregen om geen AstraZeneca-vaccinatie te

nemen, maar ook geen alternatieve optie hebben gekregen. De uitspraak dat half mei alle risicogroepen een vaccin

hebben ontvangen valt daarom ook niet goed; de mensen tussen de 60 en 64 jaar zien zichzelf ook als een risicogroep.
* Het AD meldt dat duizenden doktersassistenten willen helpen bij het vaccinatieprogramma, maar dat de meerderheid

niets van de GGD hoort. De Nederlandse Vereniging van Doktersassistenten (NVDA) is verbijsterd, omdat de

gemeentelijke gezondheidsdiensten vrijdag nog bekend maakten dat er zesduizend vacatures zijn. GGD Regio Utrecht-

directeur Jaap Donker reageert dat er vooral in dunner bevolkte regio’s en op plekken met minder artsen nog mensen

nodig zijn. GGD West-Brabant-directeur
ieke

van der Zijden vult aan: “Als wij mensen in dienst zouden nemen,

moet we ze als we straks geen mensen meer nodig hebben WW doorbetalen.” Daarnaast moeten mensen volgens

Donker flink veel uren kunnen maken, en hebben doktersassistenten die mogelijkheid lang niet altijd.
* De Telegraaf spreekt van een ‘vaccin-opsteker’ nu Nederland in het tweede kwartaal bijna twee miljoen vaccindoses

meer dan gepland ontvangt. Met die ‘meevaller’ groeit volgens de krant de kans dat iedere Nederlander die dat wil per

1 juli minimaal een eerste prik gekregen heeft. Volgens de krant is er voor de prikorganisaties ‘nog wel werk aan de

winkel’. Zo werd het prikdoel van de afgelopen week niet gehaald en kon het ministerie daarvoor geen duidelijke reden

geven. Om in de volgende maand de prikdoelen wél te halen hebben de GGD’s volgens de krant meer personeel nodig.
* Via de social mediakanalen van VWS meerdere meldingen dat huisartsenposten hun hele patiéntenbestand hebben

aangemeld als medisch risicogroep. Mensen geven hierdoor aan niet te begrijpen waarom ze een uitnodiging hebben

ontvangen.

belaste zi e

* De IG) waarschuwt dat de hoge uitval van overbelast ziekenhuispersoneel “een bedreiging voor de kwaliteit en

continuiteit van zorg” vormt. Aandacht voor de “duurzame inzetbaarheid” van zorgverleners is van groot belang. De

toezichthouder merkt op dat er onder artsen en verpleegkundigen “een breed gedeeld gevoel van falen” ontstaat,

omdat niet alle patiénten meer de zorg krijgen die zij verdienen. Het is daarom “van belang dat er voldoende nazorg en

steun is voor zorgverleners, vooral wanneer zij betrokken zijn bij een incident in de patiéntenzorg of geconfronteerd
worden met agressie van patiénten en hun naasten.” Dat het aantal ziekenhuisopnames inmiddels daalt, komt geen

moment te vroeg. Als de druk op de ziekenhuizen nog verder zou toenemen, dan zou op korte termijn mogelijk “een

King)

king)

nhuismedew
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eacties op de per

onbeheersbare situatie” ontstaan, stelt de inspectie vast. Als meer personeel uitvalt, zou de ic-capaciteit kunnen dalen

en zullen “op grote schaal opnamestops ingesteld moeten worden.

NVIC-voorzitter Diederik Gommers ziet dat er steeds meer uitval is onder ziekenhuismedewerkers. “... en dat gaat ten

koste van de kwaliteit van zorg. Mensen beginnen fouten te maken die ze anders niet maken”, aldus Gommers. De

intensivist vindt dat er een apart plan moet komen om straks uitgestelde operaties in te halen. Daarnaast maakt

Gommers zich zorgen over de toekomstige slagkracht van de intensieve zorgafdelingen in Nederland. Dit najaar voorziet
hij een fors personeelstekort op de ic’s. De ic-capaciteit moet volgens hem structureel omhoog. “We denken ongeveer

1200

door te groeien en beter moeten worden betaald. Autonomie van en vertrouwen in zorgprofessionals vormen volgens
de adviesraad daarvoor de basis. Ook moet er de komende twee jaar volgens de SER 70.000 zorgmedewerkers bijkomen.

FNV, dat meewerkte aan het rapport, noemt het advies “een goed en breed gedragen stap in de goede richting.” Volgens
de vakbond is er 2,25 miljard euro nodig om de zorglonen te verhogen en de werkdruk te verminderen. NU’91 is

teleurgesteld over het rapport. De vakbond had verzocht concretere bedragen in het rapport op te nemen, maar dat is

niet gebeurd. Volgens NU’91 moet er 2,5 miljard euro worden geinvesteerd in, waar nodig, hogere zorgsalarissen en

extra scholing en zeggenschap voor zorgmedewerkers.

Wat betreft de zorgbonus die over alle medewerkers verdeeld wordt, benadrukt de NOS de ‘onderlinge solidariteit’

waarvoor het kabinet gekozen heeft. RTL Nieuws meldt daarentegen dat het kabinet een bonus van 500 euro voor alle

zorgmedewerkers ‘te duur’ vindt.

NU’91 noemt de bonus "pure minachting van verpleegkundigen en verzorgenden". Hoofd communicatie Michel van Erp

stelt verder dat mensen teleurgesteld zijn over dit ‘fooitje’ dat ze nu krijgen en vraagt zich af hoe het kabinet ‘ooit nog

geloofwaardig kan zijn voor zorgmedewerkers’. V&VN vindt de bonus ‘bij lange na niet genoeg’ en stelt dat een bonus

van 200 of 500 euro ‘allebei niets is’. Een woordvoerder voegt dat er een ‘structurele aanpassing’ nodig is “als je echt

iets wil doen aan goed zorgpersoneel vasthouden, waarderen en werven." Volgens de woordvoerder moet het kabinet

investeren ‘in betere beteugeling van de werkdruk, een goede beloning en meer zeggenschap voor zorgmedewerkers'.

Gebeurt dit niet, dan zal het tekort in de zorg volgens de woordvoerder alleen maar oplopen. FNV Zorg & Welzijn noemt

de bonus ‘doekjes voor het bloeden’ en is van mening dat dit geld structureel moet worden ingezet en dat mensen een

salarisverhoging moeten krijgen.

PvdA-fractievoorzitter Lilianne Ploumen noemt de verdeling ‘schandalig’ en zegt op Twitter: “Op de

#DagvandeVerpleging maakt het kabinet bekend dat de zorgbonus gehalveerd wordt. Een klap in het gezicht van al die

zorgmedewerkers die hun vakantie hebben moeten afzeggen. Zij verdienen een kabinet dat hen wél waardeert.”

Via de social mediakanalen van minister De Jonge geven mantelzorgers aan zich niet gewaardeerd te voelen en ook een

zorgbonus te willen

onferentie -

z

Het OMT roept het demissionaire kabinet op om terughoudend te zijn met de nieuwe versoepelingen. Op basis van de

huidige modellen kan volgens de experts wel een volgende stap worden gezet, maar veel enthousiasme is er daar binnen

het OMT niet voor. De deskundigen wijzen er ook op dat het aantal besmettelijke mensen in Nederland nog altijd hoog

is, ook in vergelijking met andere Europese landen. Ook waarschuwt het OMT dat het versoepelen van maatregelen

‘eenvoudig’ is, maar dat het terugdraaien ervan ‘welhaast onmogelijk’ is.

LNAZ-voorzitter Ernst Kuipers kan zich vinden in de aangekondigde versoepelingen. “... ik denk dat er een grote kans is

dat we dat volgende week gaan halen”, zegt hij over de daling van 20% in ziekenhuisopnames die het OMT wil zien in

de ziekenhuizen alvorens de versoepelingen in zouden moeten gaan.

ANBO zegt blij te zijn met de versoepelingen die zijn aangekondigd. “De ruimte die er dan komt is ook voor ouderen

van groot belang, na ruim een jaar in isolement.”

Hoogleraar psychiatrie Damiaan Denys (UvA) noemt de “voorwaardelijkheid” van de versoepelingen “verwarrend voor

mensen [...] lets watje zou kunnen krijgen, maar dan toch eventueel niet kan krijgen.” Volgens hem zijn mensen juist

op zoek naar een bepaalde duidelijkheid en helderheid. Over de persconferentie zegt Denys: “En ik kreeg ook het gevoel:
ik ben toch geen kleuter, dat infantiliserende.”

ties le persconferentie - sport

De KNVB reageert cynisch op de versoepelingen en vraagt ‘hoe het trainingspartijtje eruit gaat zien’ nu volwassen straks

weer in teamverband mogen trainen, maar mensen van 27 jaar en ouder afstand moeten houden.

Vanuit de fitnessbranche komen positieve reacties. NL Actief-directeur Ronald Wouters zegt dat de heropening van

sportscholen perspectief biedt aan de fitnessbranche. “We gaan de goede kant op. Mensen staan te popelen om te

fitnessen.” Volgens Wouters heeft de fitnessbranche aangetoond dat met protocollen veilig binnen gesport kan worden.

Het is volgens hem wel noodzakelijk dat er meer ruimte komt om die capaciteit van maximaal dertig mensen per

binnenruimte te vergroten, want dat is erg beperkt. Basic-Fit is heel blij dat de sportscholen weer open mogen. De leden

van de sportschoolketen reageren volgens een woordvoerder enthousiast op het nieuws. Basic-Fit vindt wel dat de
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restricties rond die maximale grootte nog wel erg strikt zijn, want de sportscholen zijn groot genoeg om aan meer

mensen veilig ruimte te bieden. “Maar we zijn in ieder geval blij dat we weer kunnen en mogen.” Een woordvoerder

van Fit For Free en SportCity is blij met de heropening. “Blij dat er nu duidelijkheid is. Het is goed nieuws voor alle

sportschoolondernemers, groot en klein, en voor mensen die aan hun gezondheid willen werken.” Volgens hem gingen

de inschrijvingen van nieuwe leden na de persconferentie hard omhoog. General Manager Bob de Boef van de

Nederlandse sportclubs van David Loyd reageert: “We hebben onze club members enorm gemist en we zijn zo

ontzettend blij om ze weer te mogen ontvangen, daarom hebben wij besloten de clubs te heropenen, op 19 mei om

00.00 uur, wanneer hier toestemming wordt gegeven op 17 mei. Dan zullen wij al onze fanatieke sporters

verwelkomen.”

eacties op
de sconrerentie

-

media

* De ochtendkranten benadrukken de positieve boodschap van de persconferentie waar het kabinet volgens het AD ‘na

maanden van voorzichtigheid een roze bril opzet’. Volgens de krant is vooral de gedachte achter de boodschap

veranderd nu er wordt gekeken naar wat wél kan. ‘Seinen op groen voor een nieuwe ronde van coronaversoepelingen’

kopt NRC. En ook Trouw ziet dat het kabinet ‘veel optimistischer’ is dan enkele weken geleden, ondanks dat de

ziekenhuizen nog altijd operaties uitstellen en het aantal besmettingen in Nederland tot de hoogste van Europa behoort.

De ochtendkranten benadrukken dan ook dat er aan de aangekondigde versoepelingen wel ‘de nodige voorwaarden

zitten’ (De Telegraaf) en dat voor alle versoepelingen geldt dat er op de ‘pauzeknop’ kan worden gedrukt, of de

toevoeging van een ‘veiligheidsklep’ (FD). Reden hiervoor is dat het kabinet ‘ditmaal wel’ dicht bij het OMT-advies wil

blijven om pas te versoepelen als het aantal ic-opnames met 20% daalt, aldus FD. Met de ‘pauzeknop’ wil het kabinet

volgens de Volkskrant ook zo ‘flexibel mogelijk’ blijven, wat volgens de krant noodzakelijk is in een ‘pandemie vol

mutaties’. Maar, zoals het AD stelt, was dit het ‘spaarzame vleugje mineur’ in wat vooral een ‘goednieuwsshow’ was.

acties g

*  VNO-NCW en MKB-Nederland zijn blij met de aangekondigde versoepelingen. “Hiermee wordt eindelijk weer wat meer

mogelijk voor sectoren die al maanden op last van de overheid dicht zijn, zoals de sportscholen en dieren- en

pretparken. Wel betreuren ze het dat binnen nog steeds niks mag. “Ook voor musea, bioscopen en evenementen weten

op de persconferentie - overig

we uit de verschillende pilots en Fieldlabs al dat met de juiste maatregelen en protocollen al meer mogelijk is.”

*  KHN-voorzitter Robér Willemsen zegt dat het voor meer horecazaken interessant is om hun zaak volgende week te

openen. “Maar wij verwachten nog voor 1 juni een grote heropening waarbij ook ruimtes binnen open kunnen.

Afgelopen weken hebben we duidelijk gemaakt dat we veilige protocollen hebben en de premier heeft bevestigd dat

we het goed doen.”

* De ANVR is blij met de aanpassing van het automatische negatieve reisadvies vanaf zaterdag. Wel waarschuwt een

woordvoerder dat er in het begin slechts een zeer beperkt aantal landen van oranje naar geel zal gaan. Volgens de ANVR

kan iedereen met een gerust hart vakanties boeken bij touroperators die bij de koepel zijn aangesloten.
. Via de social mediakanalen van minister De Jonge geeft men aan enkele maatregelen niet te snappen. Zo snapt ment

niet waarom niet alle attracties in de Efteling opengaan, waarom binnensporten wel mag maar musea dicht blijven, en

zonnestudio’s snappen niet waarom zij niet open mogen maar sekswerkers wel weer aan de slag mogen.

* De Nederlandse Vereniging van Bioscoopexploitanten (NVBF) noemt de wet: “Onnodig want de bioscoopbranche kan

prima bezoekers in een veilige omgeving ontvangen op basis van het eigen veiligheidsprotocol en drempelverhogend

omdat bezoekers zich moeten laten testen op locaties die niet in de nabijheid liggen van bioscopen of filmtheaters.”

Wel is de NVBF positief over het feit dat bezoekers niet zelf hoeven bij te dragen aan de test vooraf, dat wordt gekeken
naar de bereikbaarheid van de testlocaties en dat gevaccineerde bezoekers geen testbewijs nodig hebben.

* Aan tafel bij talkshow De Vooravond stelt algemeen directeur van cultuurcentrum de Balie Yoeri Albrecht dat de

culturele sector ‘non-existent’ is in de plannen van het kabinet. De premier heeft het volgens Albrecht wel over cultuur,

maar bedoelt hiermee in feite recreatie. Volgens Albrecht is het probleem van een testwet dat het ‘een drempel

opwerpt voor het publiek’ om culturele instellingen te bezoeken. Volgens Albrecht heeft ‘de mens ook geestelijke noden

en de regering lijkt te vergeten dat we niet alleen eten, dat we niet alleen een lichaam hebben, maar ook een psyche
hebben en dat het publiek toegang moet krijgen tot cultuur.’

* Via de social mediakanalen van minister De Jonge uit men kritiek op de kosten voor een toegangstest of test om op reis

te mogen. Men geeft aan dat dit voor minister De Jonge misschien niet veel geld is, maar dat dit voor andere ‘normale’

mensen, die bijvoorbeeld door corona inkomsten zijn verloren, wel veel geld is.
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